
 

Zápis ze schůze výboru JKK ze dne 30.1.2025 

Přítomni online: Jan Bárta, Ctirad Borský, Pavel Falešník, Jaromír Hradecký, Michal Šíp, Jakub Nožička 

Za kontrolní komisi: přítomni online Tomáš Semrád a Tomáš Mádlík 

1. Organizační záležitosti  

1.1. Účetní závěrka – při přípravě účetní závěrky neshledala účetní firma na straně klubu 

nedostatky. Účetní závěrka bude v rámci týdne hotová. 

1.2. Řešení hotovostních plateb – z hlediska administrativní zátěže pro pokladníka a pak pro 

ekonoma a předsedu při řešení s účetními, navrhuje předseda minimalizovat výdej hotovosti 

z pokladny a snažit se maximálně nahradit pouhou evidencí dokladů a proplácet rovnou přes 

účet. Následně pak jsou doklady párovány účetní firmou s pohybem na účtu. Výbor s tím 

souhlasí. 

1.3. Schválení cestovních příkazů – výbor schválil formát vyúčtování služební cesty. Výbor schválil 

vyúčtování cest: M.Šíp vypouštění vody, M. Šíp příprava sudů na molo. J. Hradecký 2x dovoz 

sudů a 2x servis vrátku (oprava a upgrade). Ukládá předsedovi cestovní náklady proplatit. 

1.4. Výbor přijal CN pana Herce, prezentovanou předsedou (služba v pracovní den 1500Kč a 

v 1700Kč za službu v den volna a ve svátek, tj. nárůst v obou případech o 70Kč). Předseda 

konstatoval, že je to cena vč. DPH, nákladů podnikatele na dopravu a zákonné odvody. Výbor 

ukládá předsedovi finalizovat kalendář objednané přítomnosti správce a předsedovi spolu s 

místopředsedou uzavřít kontrakt k p. Hercem na následující sezonu. 

1.5. Tvorba rozpočtu – promítnut a diskutován přehled plnění za minulý rok. 

1.6. Příjmová stránka – předseda navrhuje valorizovat příspěvky i poplatky o míru inflace, tj o 2,4% 

se zaokrouhlením dle koncepce. Po diskusi (P. Falešník) výbor souhlasí s předložením 

valorizace ve variantách o polovinu a celou inflaci k odsouhlasení členské schůzi. Princip 

hlasování se použije stejný jako v r 2024, tj. nejdříve zda a pak o kolik.  

1.7. Plán urgentních oprav od Michala byl prezentován, od Radka v přístavu je do rozpočtu 

potřeba počítat s dořešením nohou pod molo a možná pár pororoštů jako čistící zóna na 

pevnou část lávky a montáž pororoštů na pokusnou lávku u náplavky. 

1.8. V rámci priorit výbor souhlasí s návrhem předsedy, pokud k tomu bude vhodná příležitost, 

oplotit maximální část obvodu areálu, který spravujeme. Pro schválení návrhu rozpočtu 

výborem předseda dodá alespoň orientační nabídku.  

1.9. Pro nabídky nad odhadovaných 100 tis Kč je potřeba k posouzení předložit min 2 nabídky. 

1.10. Vzhledem k tomu, že ani Zuzana Neaton Oregel ani Zdena Dražková, ve lhůtě dané 

stanovami, spolu s uznatelným zdůvodněním, proč ani přes urgence dosud nezaplatily, 

neuhradily dlužné příspěvky za minulou sezonu, jejich členství zaniklo k 18.12. 2024. Obvyklou 

lhůtu pro odstranění jejich majetku z areálu klubu (60 dnů od ukončení) se výbor rozhodl 

prodloužit do 15.4.2025. Následně bude v souladu s OZ a stanovami majetek prodán a výtěžek 

použit pro umoření dlužné částky.  

1.11. Výbor odsouhlasil žádost Lucie Malé o dovolenou ze členství pro následující rok. 

1.12. Výbor souhlasí s používáním níže uvedených adres a principů: 

predseda@jkk.cz – píšete předsedovi, předseda pomocí tohoto mailu komunikuje v rámci 

svých kompetencí na venek a rozesílá výborem schválené dokumenty a informace členům. 

Stávající mail, zavedený u našich dodavatelů jkk@seznam.cz, který byl pro tento účel 

používán, bude přesměrován a v komunikaci nahrazen. 

vybor@jkk.cz – píšete všem členům výboru vč. předsedy najednou – pokud je situace 

v kompetenci pověřeného člena výboru, bude jí s Vámi řešit ze své adresy s tím, že v kopii 

ponechá i tento rozcestníkový mail, tak aby ostatní věděli, jak se daná věc řeší.  
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kk@jkk.cz – píšete všem členům kontrolní komise, dokumenty v kompetenci KK Vám KK pošle 

z tohoto mailu 

brigady@jkk.cz – sem hlásíte splněné brigády (automaticky se přepošle též na dosud 

používaný mail brigadyjkk@seznam.cz) 

 

1.13. Řešení členské schůze 

1.13.1. Výbor registruje body předložené řádně členy: 

1.13.2. M. Šíp: k příspěvkům - návrh aby každý člen měl nárok na umístění jedné okruhové 
plachetnice v areálu loděnice v letní sezóně zdarma. 

1.13.3. J. Rathouský: bod do obecné diskuse - zřízení diskusní platformy na soukromé části 
webovek – většina členů výboru souhlasí s návrhem, tedy získal dostatek podpůrných 
hlasů. 

1.14. Předseda upravil svůj návrh k ČS na pořízení dvou levnějších a méně sofistikovaných 

lodí (RS Feva), kde se u použitých dá předpokládat cena do 150 tis Kč za pár.  

 

2. Správa přístavu 

2.1. Výbor zve členy na brigádu v sobotu 22.2.2025 jelikož z důvodu příznivé hydrologické situace 

bude vypuštěna přehrada – plánuje se výměna sudů, montáž nohou, betonování klínu mezi 

náplavkou a dnem přístavu a betonování lampy na parkovišti. 

2.2.  Výbor korespondenčně odsouhlasil nákup části stavitelných nohou pod molo a nohy ke 

sloupům. Zbytek bude objednán po CS.  

2.3. Kotvení se na celou dočasně vzdali (na celou sezonu) Ctirad Borský, Tomáš Kudrna a Ondřej 

Busta – v pořadí vzdání se.   

 

3. Úprava řádu – diskuse 

3.1. Předseda promítl návrh úprav řádu JKK. Zejména se jedná o spojení již odsouhlasených nižších 

vnitřních předpisů do jednoho (řád bude obsáhlejší, další dokumenty zaniknou), rozšíření řádu 

o kapitoly inventarizace, výpůjčky a uživatelé přístavu-nečlenové klubu. Návrh obsahuje i již 

výborem schválené úpravy řešení příspěvků za velké benefity – pokoje a kotvení, jak byly dříve 

prezentovány v zápisech. Dále byly vyřešeny některé terminologické závady z historie, 

nejzásadnější rozpor v tom, kdo je host (nově definován jako osoba, kterou někdo pozval) a 

kdo je uživatel přístavu – nečlen klubu (tj. dříve nazýván zmatečně také hostem, ale prakticky, 

jak nová definice popisuje, osoba užívající přístav (jeho vodní i pozemní část) na základě 

smlouvy nebo objednávky u klubu. Pro doplnění předseda konstatoval, že definice přístavu a 

rozdělení na vodní a pozemní část je převzata z platné legislativy. 

3.2. Předseda umístí návrh na cloud, až bude výborem schválen, bude rozeslán členům. 

3. Následující schůze výboru proběhne podle potřeby 

Zapsal: Jaromír Hradecký Jr. 
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